
PRODUCT DESCRIPTION PRODUKTBESCHREIBUNG

OAK / 
EICHE

MARBLE /
MARMOR

COPPER / 
KUPFER 

DECEMBER is a handcrafted fl oor lamp. Lighting up the dark, the lamp pro-
vides warm illumination and a comfortable atmosphere supported by the 
circular geometry and design vocabulary. The cylindrical stand offers stabil-
ity and also storage tray for a book or a cup of tea. A  composition of three 
components – a body of a cylindrical stand, a rod and on top, a fl at circu-
lar lamp head – made of aluminum parts combined with a crafted shade 
and LED light. All parts are powder coated with a black structured surface.

DECEMBER ist eine handgefertigte Stehleuchte. Als Licht im  Dunkel erzeugt 
die Leuchte unterstützt durch ihre runde Geometrie und  Formsprache eine 
behagliche Atmosphäre. Der zylindrische Sockel gibt der Leuchte Halt und 
dient gleichzeitig als Ablagefl äche für ein Buch oder eine Tasse Tee. Eine 
Gestalt, die komponiert aus drei Aluminiumkörpern – Zylinder, Rohr und 
Ring – durch eine gleichfarbige schwarze Oberfl äche eine Einheit bildet.

DECEMBER
STANDARD LAMP
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Aluminium, powder coated, fine texture / 
Aluminium, pulverbeschichtet, Feinstruktur
16 × 1W LED, 12V / 230V, 2700 K

290 290 290

CHROMATICS COLORS
CHROMATICS FARBEN

WHITE / 
WEIß

BLACK / 
SCHWARZ

OLIVE
OLIVGRÜN 

 10

PALE GREEN
BLASSGRÜN

11

TURQUOISE
TÜRKIS

9

AZURE 
HIMMELBLAU

8

ANTHRACITE 
ANTHRAZIT 

7

LIGHT GREY
LICHTGRAU

6

PIGEON BLUE 
TAUBENBLAU 

5

DUSTY PINK
ALTROSA

4

RED
ROT

3

SALMON ORANGE
LACHSORANGE

2

YELLOW
GELB

1
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